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1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH, Vladi Federacije BiH i Vladi Republike 

Srpske: „Postoji li odluka (presuda) Ustavnog suda FBiH ili Ustavnog suda RS za čiji su 

realizaciju  mjerodavna tijela vlasti BiH, FBiH ili RS a koje još nisu ili su samo 

djelomično ralizirane? 

O kojim konkretnim predmetima je riječ? 

Poduzimaju li se odgovarajuće mjere za njihovu realizaciju i ako da, koje?“  

2. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH: „Što Vlada FBiH i Ministarstvo energetike, 

rudarstva i industrije poduzimaju na realizaciji Akcijskog plana restrukturiranja i 

modernizacije rudnika ugljena u FBiH i Zakona o financijskoj konsolidaciji rudnika 

ugljena u FBiH kada je riječ o Rudniku ugljena Tušnica? Kakvo je aktualno stanje i 

kakve su perspektive?“ 

3. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH i Predsjedništvu BiH: „Iz sredstava javnog 

informiranja moglo se doznati da se uskoro može očekivati uplovljavanje ratnih brodova 

u jedini bosanskohercegovački primorski grad, u Neum. Želio bih provjeriti ima li istine u 

ovim informacijama. Ako ima, onda želim doznati tko je odobrio da u jeku turističke 

sezone, u jedan mali turistički gradić, bez ratne luke, uplove veliki ratni brodovi? Koji 

razlozi stoje iza tog eventualnog odobrenja i koja je njegova svrha?“ 

 


